
 

 

Referat fra bestyrelsesmødet den 23.04.2018 
 
Tilstede var: Søren, Bjarke, Jacob, Andreas, David, Jesper og Benjamin. 
Referat: Bjarke     
Næste bestyrelsesmøde: 29.05.18 kl 19.00 (19.00-19.30 - Første møde i altanudvalg)  
 
Første møde i altanudvalg.  
Første møde i altanudvalg med deltagelse af andre andelshavere fra foreningen. Det blev besluttet at 
arbejde videre med projektet, og Søren tager kontakt til en ingeniør for at få rådgivning. Næste 
møde bliver indkaldt over mail. 
 
Oppudsning af trappetårne og cykelskurer. 
Der vil inden for de næste par mdr. blive indhentet et tilbud fra murer.  
 
Nyt gulv i vaskeriet. 
Vi vil undersøge muligheden for at få et bedre understøttet gulv i vaskeriet, så bygningen ikke er så 
påvirkelig af rystelserne fra vores vaskemaskiner. Der vil inden for de næste par mdr. blive indhentet et 
tilbud fra murer.  
 
Serviceaftale med Nortec 
Jacob indhenter et tilbud på en service aftale.   
 
Maling af vinduer 
Der vil inden for det kommende år blive indhentet tilbud.   
 
Ny elektriker  
Poul Thim har valgt at stoppe som elektriker for foreningen. Han har i alle årende været en vigtig 
sparingspartner og rådgiver for bestyrelsen. Stor tak for mange års godt samarbejde. Vi skifter nu til 
Rosenkilde-el – se hjemmesiden  eller http://rosenkilde-el.dk/ 
 
Maling af fortrapperne 
Dette diskuteres i bestyrelsen. Der indhentes et tilbud.  


